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Referat for Lokalrådets ordinære bestyrelsesmøde  
Torsdag den 30. juni 2011 kl. 19.00  

Mødet afholdes i Jerlev Kultur og Idrætshus (forsamlingshuset) 
 

Mødedeltagere: 
Annemarie Holt 
Trine Rasmussen 
Knud Erik Laursen 

 Hans Erik Pedersen 
  
  
Forhindret: 
 Bent Juhl Jørgensen 
 Anne Birgitte Pedersen 
Mødeleder: 
 Annemarie Holt 
  
Dagsorden iht. bestyrelsens forretningsorden 

 

Dagsorden Notater 
1. 
Registrering af møde-
deltagere og afbud. 
 

 
 

2. 
Godkendelse og op-
følgning af referat fra 
sidste møde. 
 

 
 
 

3. 
Orientering fra forman-
den: 

Pga. fraværet fra to bestyrelsesmedlemmer blev det besluttet kun 
at behandle presserende punkter på dagsordnen. 

 
4. 
Orientering fra den øv-
rige bestyrelse: 
 
 
4.1 
Velkomstmappen – sta-
tus 
 
4.2 
Stiudvalget – status 
 
4.3 
Grønt Forum – projekt 
om energirenovering – 
status 

 
 
 
 
 
Punktet udsat til næste møde. 
 
 
Punktet udsat til næste møde. 
 
 
”Håndværkerne” har afholdt første møde og arbejder videre med 
at finde konkrete huse i Ødsted og Jerlev, hvor der kan udarbej-
des et forslag til energirenovering. 
Næste møde i fællesgruppen: 31. august 2011  
Næste møde i visionsgruppen: 29. august 2011 
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4.4 
Opfølgning af vores mø-
de vedr. cykelsti mv. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4.5 
Byfornyelse Ødsted 
 
 
 
4.6 
Høring vindmøller i Vejle 
Kommune 
 

 
Trine havde været i kontakt med Tekninsk Forvaltning vedrøren-
de det forestående anlægsarbejde; en ny chikane foran skolen. 
Det vis sig, at chikanen er et ønske fra skolens side. 
 
Antal børn der passerer Mølkær Kro å cykel: 
Dagligt i forbindelse med skole: ca. 8 
Dagligt i forbindelse med fritid: ca. 15 
Af og til: 73 
 
Fra Værkstedsskolen passerer ca. 20-25 unge om dagen. 
 
Nå vi har indsamlet de resterende oplysninger omkring trafik og 
trafikuheld omkring området ved kroen sendes de til kommunen. 
Vi vil i denne forbindelse bede kommunen om at se på en alterna-
tiv løsning – eksempelvis en grussti til Mølkærparken. Denne løs-
ning kan formentlig laves for et forholdsvist lavt budget. 
 
 
Som en opfølgning på mødet med Vejle Kommune omkring cy-
kelstier mv. blev det besluttet at sende en ansøgning til kommu-
nen vedrørende chikanen på Ammitsbølvej. Der skal ansøges om 
etableringen af en smutvej for cykler, således cyklister ikke skal 
passere chikanen. 
 
Det blev ligeledes besluttet at ansøge kommunen om at flytte 
byskiltet ved Mølkær Kro, således det står ved bygrænsen. 
 
Der er aftalt møde med Peter Septstrup den 1. september i for-
bindelse med ordinært bestyrelsesmøde. Her vil forløbet vedrø-
rende Ødsted byfornyelse blive fastlagt.  
 
 
Den nye plan vedrørende vindmøller har ingen betydning for Jer-
lev-/Ødstedområdet hvorfor vi ikke indsender et høringssvar. 
 

5. 
Behandling af forslag og ind-
komne ønsker til øvrige dags-
ordenspunkter. 

 
5.5 
INDU – legepladser /Trine 

 
 
 
 
 
 
. 
Udsættes til næste gang. 
 

6.  Cykelstier 
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Punkter til næste møde 
 
 

 

7. 
Eventuelt 
 

 
Næste møde: 1.september 2011. 

 
Bobler 
 

 

 


